
 
 

Tid Emne Ejer/Præsenter 

Kl.19.30 Nyt fra Formand Kenneth 

 Økonomi/medlemmer/Status 
 

Cati/Kenneth 

 Generalforsamling 2021 
-Hvem er stadig med 
-Hvem skal erstatte Hanne og Ole 
-Vedtægtsændringer 
-Dato og invitation 
- 
 

Kenneth 

 Nyt fra udvalg: 
Stævneudvalg 
Ungdomsudvalg 
Kommunikationsudvalg 
Sponsorudvalg 
Teknisk udvalg 
Trivselsudvalg 
 

 

Ca. kl. 22.00 Diverse 
Dato for næste bestyrelsesmøde 
 

 
Kenneth 

 
ACTIONS RESPONSIBLE Deadline 

   
   
   
   
Beslutninger 

 
 
 

 
 
 

Møde: Bestyrelsesmøde Vestskovens Rideklub  
Dato: 10 juni 2021 
Tidspunkt: kl. 19.30 -22.00 
Sted: Rytterstuen, Margrethelund 3 
Mødedeltagere: Chastine, Peter, Ole, Lena, Sarah, Mette, Rebekka, 
Stefan, Kenneth 
Optional: Frederikke, Tina 
Afbud: Stefan, Michael, Lis  

Målsætning: Status, overblik og forståelse af hvad VSR laver de næste 
par måneder. 



Referat:  
Kort nyt fra formand Kenneth og da der havde været Corona så var det ikke meget. Dog havde Cati og Kenneth holdt møder med Revisor Arne om årsregnskabet. 
Gennemgang af foreløbigt årsregnskab med bestyrelsen af Kenneth og Cati. 
Fastsatte ny dato for generalforsamling d. 22. august kl.15.30 med formøde kl.14.30. 
Dialog om hvem der vil være med i ny bestyrelse. Hanne har meldt ud at hun ikke deltager mere og det samme med Ole. Mette stopper i ungdomsudvalget fordi hun bliver 18 år. Stefan 
ved vi ikke om han stadig deltager da han ikke deltog. 
Diskussion om hvem der skal være de nye afløsere for de afgående. Vi aftaler at gå ud og spørge rundt. 
Kenneth fremlagde de forslåede vedtægtsændringer og Peter lægger op på hjemmesiden. 
Nyt fra udvalg: 
Stævneudvalg sår for at skulle afholde klubmesterskab i dressur og Sarah beder om hjælp fra dem i bestyrelsen der kan. 
Ungdomsudvalg har bestilt nye sløjfer og bind skråbing i rød farve til klubmestrene. Godt initiativ af Mette og Rebekka. 
Kommunikationsudvalg – intet nyt men diskuterer om vi ikke skal have opdateret klubfolderen så den kan komme frem til efterårets stævner. 
Sponsorudvalg – intet nyt 
Teknisk udvalg – dialog om hvordan arbejdsdagen til august bedst muligt planlægges Snak om at vi skulle se på hvad det koster at købe nye skråskilte til gårdspladsen og om at hver 
stald skal samle sammen med hvad der er galt og sende billeder. 
Diskuterer om man kunne lave lokale arbejdsdage i hver stald. 
Diverse: 
Dato for næste bestyrelsesmøde kan ikke aftales andet end at vi holder formøde til generalforsamlingen kl. 14.30 
Efter GF så aftales næste rigtige bestyrelsesmøde hvor den nye bestyrelse konstitueres 


